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Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 

Zaaknummer Z-23-482395 
Documentnummer DOC-24-798707 
Naam commissielid W. Vlaanderen 
Fractie GroenLinks 
Onderwerp Commissievragen GroenLinks raadscie. 29-2 agendapunt 8.3 

Wegenbeleidsplan 
Datum waarop de vraag is gesteld 19 februari 2024 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 
Portefeuillehouder Harry Nederpelt 
Afdeling Ruimte 

 
Inleiding: 
Het uitgebreide wegen beleids - en ondrhoudsplan heeft een klein plaatsje ingeruimd voor fietspaden. 
 
GroenLinks heeft bij het GVVP gepleit voor meer ruimte op de vrij liggende fietspaden vanwege de verschillende 
vormen van fietsen tegenwoordig. Daar staat niets over in dit plan. Toch zou dit de veiligheid van e gewone fietser 
verhogen. 

1.  Is het mogelijk om aan te geven dat er verbreding van fietspaden kan komen in de toekomst, op die 
plekken waar het kan en de drukte ook aangeeft dat het nodig is? 
 Zoals bij voorbeeld bij middelbare schoolroutes. 

antwoord  Dit beleids- en beheerplan betreft het beheer van de wegen, maar gaat niet over de inrichting 
daarvan. Daar is onder andere het GVVP leidend in. Bij het voorbereiden van een 
onderhoudsmaatregel zou de wens om het fietspad te verbreden input kunnen zijn uit het beleid of 
maatregelenlijst van het GVVP. Afhankelijk van de op dat moment uit te voeren 
onderhoudsmaatregel en of de verbreding eenvoudig te realiseren is, kan de verbreding 
meegenomen worden bij de uitvoering van onderhoud. 
 
Vaak vraagt een verbreding echter een grotere investering, bijvoorbeeld omdat de fundatie ook 
verbreed moet worden. In dat geval vragen we extra middelen aan of doen een beroep op middelen 
die vrijgemaakt zijn voor de uitvoering van maatregelen uit het GVVP. 

 


